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Jaarverslag 2005 
 

 
Overeenkomstig het bepaalde in de statuten 
wordt U hierbij een verslag geboden van de 
voornaamste feiten en gebeurtenissen, welke 
zich in 2005 in het verenigingsleven hebben 
voorgedaan. 
 
1. Leden 

 
Aan het begin van het verslagjaar bedroeg het 
aantal leden van de vereniging 473  , waarvan 
27 ruilabonnementen, 3 donateurs en 68 
lidmaatschappen buiten Voorburg. Ondanks het 
feit, dat enkele leden het lidmaatschap om 
uiteenlopende redenen meenden te moeten 
beëindigen, was aan het eind van het 
verslagjaar   het aantal leden gestegen tot 486.  
Vanaf 2001 geeft het ledental een stijgend 
beeld: 
 
2001 – 422 leden 
2002 -  431 leden 
2003 - 467 leden 
2004 -  473 leden 
2005 -  486 leden 
  
Een duidelijk bewijs, dat onze vereniging zich in 
een warme belangstelling mag verheugen. 
  
2. Bestuur 
 

Aan de beurt van aftreden waren mevrouw 

S.E.Th. Aalders-Warffemius en de heren 

R.W.M. van Gelooven en J.L. Kok. Mevrouw 

Aalders stelde zich helaas niet herkiesbaar. In de 

najaarsledenvergadering werd zij in ruime 

bewoordingen bedankt voor haar uitvoerige 

werkzaamheden binnen dit college. De heren 

Van Gelooven en Kok werden voor een periode 

van twee jaar herbenoemd. 
In de vacature van mevrouw Aalders en in een 
nog niet vervulde open plaats in het bestuur 
werden benoemd de heren J.S.W. van Gennip 
en C. Verbeek. 
 

Aan het eind van het verslagjaar was het bestuur 
derhalve als volgt samengesteld:  

- dr. R.M.W. van Gelooven, voorzitter 
- B.W. Pel, secretaris 
- J.L. Kok RA, penningmeester 
- ir. J. S.W. van Gennip, lid 
- drs. G.H.J. Rijkhoff, lid 
- ir. F.G.W. Steinhorst, lid 
- C. Verbeek  lid. 

In de najaarsledenvergadering werd  noodge-
dwongen afscheid genomen van  
de heer J.H.S.M. de Beer, adviseur van het 
bestuur, die als medewerker van het archief van de 
gemeente Leidschendam-Voorburg    per 1 
december 2005 met pensioen is gegaan. 
Ook hij werd bedankt voor het vele, dat hij ten 
behoeve van de vereniging heeft gedaan. Gelukkig 
blijft de heer De Beer zich als gewoon lid toch nog 
inzetten voor bepaalde taken, zoals rondleidingen 
door Voorburg en dergelijke. 
 
Het Bestuur kwam 7 maal  in vergadering bijeen. 
 
  
3. Redactiecommissie 
  
In het verslagjaar was de redactiecommissie 
onveranderd als volgt samengesteld:  
- drs. C. van der Leer 
- dr. A. Jacobs 
- G.Th. Langerak 
- dr. R.M.W. van Gelooven (contactpersoon vanuit   
  het Bestuur) 
 
4. Financiële controlecommissie 2004 
 
De financiële controlecommissie 2004    bestond uit 
de leden J.W. Eggink, H. Mast, F.G.W.Steinhorst.   
Doordat de heer Steinhorst deel uitmaakt van het 
bestuur, kon hij niet langer zitting hebben in deze 
controlecommissie. In zijn plaats werd benoemd de 
heer J.F.J. Meershoek, zodat de financiële 
controlecommissie 2005 de volgende leden kent: 
-de heer J.W. Eggink, 
-de heer H. Mast en 
-de heer J.F.J. Meershoek. 
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5. Ledenavonden 
 
De 20e Algemene Ledenvergadering vond 
plaats op 26 april 2005 in de Voorhof te 
Voorburg.  Er waren 48 leden aanwezig. 
Op de agenda stonden o.a. (her)benoeming 
bestuursleden, het Jaar- en Financieel verslag 
2004 en het verslag van de financiële 
controlecommissie 2004 vermeld.  De financiële 
controlecommissie had de jaarrekening 2004 
gecontroleerd en goedgekeurd, waarna de 
penningmeester door de ledenvergadering   
kon worden gedechargeerd. 
Aandacht werd geschonken aan de  Algemene 
Begraafplaats aan de Parkweg en aan het 
overbrengen van de stoffelijke resten van de 
heer Winkler Prins. De ledenvergadering stelde 
zich op het standpunt, dat ter herinnering aan 
deze destijds belangrijke inwoner een 
gedenksteen op de begraafplaats zou moeten 
komen. In een brief aan het college van B en W 
is dit punt naar voren gebracht.  Tevens zijn 
daarin de ernstige zorgen van de leden over de 
slechte toestand van de begraafplaats geuit. 
Van het college is inmiddels vernomen, dat in 
2006 een aanvang zal worden gemaakt om de 
begraafplaats te restaureren. Gezien het feit, 
dat vrijgekomen graven, waaronder die van 
wijlen de heer Winkler Prins, opnieuw zullen 
worden uitgegeven zal overwogen   worden 
ergens op de begraafplaats een herinnerings-
monument aan te brengen. 
  
Na de pauze hield de heer Martin Harms een 
interessante lezing over Voorburg tijdens de 
2e wereldoorlog. 

 
De 21e Algemene Ledenvergadering werd 
gehouden op 1 december 2005 in de Voorhof. 
Deze vergadering werd eveneens druk bezocht: 
met 47 leden aanwezig.   
  
Naast de gebruikelijke punten, zoals het 
openingswoord van de voorzitter, ingekomen 
stukken, notulen en begroting 2006, gaf de heer 
H. Mast een uiteenzetting over het waterproject, 
waaraan hij, mevrouw F. Okx en de heer J. 
Rookmaker zich mee bezighouden. Het is de 
bedoeling, dat de bevindingen in een boek 
worden neergelegd, dat waarschijnlijk in 2007 
onder supervisie van de redactiecommissie zal 
worden verschijnen.  

Verder werd stilgestaan bij de mogelijke verhuizing 
van het oud-archief van Voorburg naar een lokatie 
in Leidschendam. De vergadering achtte het van 
eminent belang, dat de vestigingsplaats in 
Voorburg behouden zal blijven in het bijzonder voor 
wat betreft de voortreffelijke huidige lokatie, de 
bereikbaarheid met onder meer het openbaar 
vervoer en dergelijke. Het bestuur heeft het collge 
van B en W daarover een brief gezonden. Tevens 
is een brief uitgegaan aan de gemeentearchivaris, 
waarin, nu de heer De Beer met pensioen is 
gegaan, gevraagd wordt of de werkgroepen op 
dezelfde wijze kunnen blijven functioneren. 
 
Na de pauze hield mevrouw Carla de Wit van het 
Hoogheemraadschap Delfland een boeiende lezing 
over de historische ontwikkelingen van de 
waterschappen, de ontwikkeling van de 
bestuursstructuur en de taken van Delfland met 
een link naar Voorburg. 
 
  
 
6. Open Monumentendag 
 
Op 10 september werd door onze vereniging weer 
acte de presence gegeven op het terrein naast de 
Oude Kerk. ’s-Morgens werd het themanummer 
over het middelbaar onderwijs in Voorburg officieel 
gepresenteerd door overhandiging van het eerste 
exemplaar aan de heer mr. M.A. Houtzager, 
wethouder van de gemeente Leidschendam-
Voorburg. Vele leden zijn die dag langs geweest 
om hun exemplaar van dit boek op te halen. 
Gedurende de dag mochten wij een twintigtal 
nieuwe leden noteren. 
 
7. Excursie 
 
Ook dit jaar werd weer een excursie in de naaste 
omgeving georganiseerd. Dit maal was het een 
avondexcursie naar de opgravingen op 
Arentsburgh. Ruim 30 leden waren aanwezig om te 
luisteren naar de bevindingen van de projectleider 
van de opgravingen en de resultaten ter plekke te 
bezichtigen. Een geslaagde avond met lof voor ons 
bestuurslid, de heer G.H.J. Rijkhoff, die zich met de 
organisatie hiervan had belast. 
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8. Een avond met Nel Kars 
 
Het succes, dat Nel Kars vorig jaar had met 
haar voorstelling over prinses Marianne, noopte 
haar om in het theater De Tobbe een nieuw 
stuk op te voeren, getiteld “Koningin Emma, 
redster van Oranje”. Door de band, die 
mevrouw Kars met onze vereniging heeft n.a.v. 
de uitgave van het  H V V - boek over Prinses 
Marianne werd aan onze leden een besloten 
voorpremière gegund.  Deze geste werd  door 
onze leden zeer gewaardeerd getuige het feit, 
dat de voorstelling snel uitverkocht was.  
 
9. Werkgroepen 
 
Een aantal werkgroepen is ook in het 
verslagjaar nog actief bezig, zoals 

- werkgroep bouwtekeningen 
- werkgroep algemene begraafplaatsen 
- werkgroep index verschenen 

onderwerpen in de  H V V - tijdschriften   
 
10. Het verenigingstijdschrift Historisch 
Voorburg 
In dit verslagjaar zijn weer twee uitgaven 
verschenen. De eerste – Vliet en Burgh -     was 
gewijd aan de bekende buitenplaats aan het 
Oosteinde. Het boek vond ook buiten de 
ledenkring ruime belangstelling. 
Het tweede boek – Voortgezet onderwijs in 
Voorburg – is al eerder gememoreerd bij het 
hoofdstuk over de Open Monumentendag.  
 
  
 
11. Website 
De  website, die inmiddels  sinds april 2002  in    
de   lucht is onder de naam: 
www.historischvoorburg.nl, staat gelukkig nog 
steeds onder redactie van mevrouw Aalders. 
Op deze site staan gegevens die voor leden, 
maar zeker ook voor andere geïnteresseerden 
van belang kunnen zijn. De site wordt 
regelmatig bezocht. 
   
 
  
    
 
 

 
 
12. Ondersteuning 
 
Het Bestuur dankt hierbij de redactiecommissie 
voor het niet geringe feit, dat ook dit jaar weer twee 
boeken zijn verschenen; de werkgroepen voor hun 
taken en - niet op de laatste plaats- de vele actieve 
leden   zonder wie   de vereniging niet zó goed   
zou kunnen functioneren. Met name is dit jaar weer 
dankbaar gebruik gemaakt van het aanbod van een 
25-tal leden, om het onderwijsboek  bij de leden 
aan huis te bezorgen. Door deze wijze van 
bezorgen heeft de vereniging veel portokosten 
kunnen besparen. 
Hulde daarom aan deze leden. 
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